
HARRI KIVIKKO, NUMMELA 
Aikuisurheilija vuodesta 2000, kilpaurheilija vuodesta 1975, korkeushypyn kauta 
10-oteluun ja siitä edelleen moukarinheitoon ja muihin heitolajeihin. 
Aikuisurheilijana seurat ovat olleet: Ylistaron Kilpa-Veljet, Vihdin Urheiluveteraanit, 
Helsingin Kisa-Veikot, jota edustan edelleen. 
 
Seuratasolla olen toiminut mm. 
Yleisurheilujaoston puheenjohtajana 

Aikuisurheilujaoston puheenjohtajana 
Kilpailun järjestäjänä 
Tilastojen pitäjänä 
Taloudesta vastaavana 
 
Liitotasolla 
Kilpailun johtajana 
Päätuomarina 
Vauhditomien hyppyjen sääntöjen kehitäjänä 
Vuosikirjan tekijänä 
Tilastojen pitäjänä 
Ikiliikkuja-lehden Tulosliite vastaavana 
SAUL Hallituksen jäsenenä    2002–2007 ja 2020–2023 
Ikiliikkujan Toimituskunnassa / Tiedotusvaliokunnassa 2002–2007 
Ehdollepanotoimikunnan puheenjohtajana sekä 2000 etä 2020-luvulla. 
Talousvaliokunnassa 2002–2004, 2014–2017, 2020–2023 josta viimeisimmät vuodet puheenjohtajana 
 
Lyhyes� sanotuna pidän itseäni amma�laisena, kun puhutaan yleisurheilusta, kilpailuista, sen �lastoinnista 
taikka siihen liityvistä kaikista välineistä, aina piikkarin piikeistä moukarihäkkeihin. 
 
Miksi haluan jatkaa hallituksessa? 
 
Koen, etä minulla on oikeas� merkitävä �etämys ja oikeanlainen kokemus yleisurheilusta. 
Hallitustyöskentelyssä ja valiokunnissa on siitä hyötyä. Lisäksi minulla on pitkäaikainen kokemus taloudesta 
ja sen hallinnasta sekä liitotasolla etä yritysmaailmassa. Lisäksi olen sitoutunut toimimaan nykyisen 
puheenjohtajan kanssa hallituksessa, kaikkien meidän eduksemme. 
 

RIITTA KOSKI, VAASA 
Taustaa 
- kauppa�eteiden tohtori 
- toiminut yliopistonlehtorina Vaasan yliopistossa, nyt eläkkeellä. 
Oma urheilu-ura 
Pitkä kestävyysjuoksutausta, pääasiassa maraton. 
Nykyään ak�ivinen kuntoliikkuja. 
Seurat ja yhdistystoiminta: Vaasan Vasama ry, Hölkkä- ja kuntoliikuntaseura 
Häjyt ry, molempien hallituksessa. 

Pohjanmaan Liikunnan ja Urheilun hallituksessa, Vaasan Kävelyklubin hallituksen varajäsen, monissa 
urheiluryhmissä toimijana, myös senioriyhdistyksen puheenjohtaja. 
SAUL 
- hallituksessa kuusi vuota 2000-luvun alussa sekä vuodet 2020–2023  



- tulin uudelleen mukaan, koska Pohjanmaan alueelta toivo�in edustajaa 
- ollut mukana talousvaliokunnassa sekä erityises� kuntoliikunnan tehtävissä ja puolestapuhujana 
- SAUL:n hallituksessa päätökset tehdään keskustelun pohjalta yhteistyössä. Siksi täytyy olla selvillä �etyssä 
määrin kaikista toiminnan osa-alueista. Olen valmis menemään mukaan niihin tehtäviin, joissa henkilöä 
tarvitaan. 
- pienten seurojen ongelmat ovat minulle erityisen tutuja, yhteistyö on erityinen voimavara 
 

RAIMO KOSKELA, TURKU  
SAUL-kilpailuvaliokunnan pj. vuodesta 2006- (17v.) 
SVU:n ja SAUL:n hallitus vuodesta 2006-  (14 v.) 
V-S Masters pj. 2004- (20 v.) 
SUL:n kilpailujohtaja-koulutus 2017 
Eläkeläinen ja liikuntapalvelujen tuotaja 2010- 
Olen edelleen käytetävissä. 
 
 
 

 
 

KARI HURMERINTA, VANTAA 
Esitely: Olen Kari Hurmerinta (Kapo). Synnyin marraskuisena aamuyönä 
Jyväskylässä 1954 iloisena ja reippaana poikana. Lapsena liikuin paljon 
luonnossa; juoksin, hypin, uin – asuimmehan metsän ja järven 
läheisyydessä. Talviaikaan jäisen järven yli luistel�in, lumipeiteen 
salliessa hiihde�in. 
Vuosien varrella kävin kouluni; amma�koulut JyvAk ja HMAk. Näiden 
vuosien aikana liikunta oli ja on edelleenkin minulle tärkeää. 
Amma�ltani olen kirvesmies EAT, talonrakennusalan työpaikkaohjaaja.  
Aikuisurheiluun tulin mukaan liitytyäni Korson Kaiku ry:hyn. Yleisurheilu 
sekä perinneurheilu alkoivat enenevässä määrin. Ensimmäiset 
suuremmat kilpailut olivat PM-yleisurheilun hallit Ruotsin Tukholmassa 
2017. Hyvin mieleen jääneet kisat kahden saavutamani pronssisijan 

ansiosta ja reippaasta yhdessä olosta. Vuosien aikana on mitalisade lisääntynyt.  
 
Toiminta: Olen SAUL-koulutusvaliokunnan jäsen ollut joitain vuosia ja tässä ominaisuudessa olen saanut 
tutustua SAUL-toimintaan. Hyvin rakentavassa mielessä olen oppinut ja saanut uusia näkemyksiä toiminnan 
eri tasoista, mielenkiintoisten asioiden parissa mukavassa, kannustavassa ja tasavertaisessa seurassa.  
 
Tavoiteeni: Tavoiteeni SAUL-hallituksen jäsenenä on kuunnella kentän ääntä viemällä askarrutavat asiat, 
toiveet ja tavoiteet tasavertaisuuden nimissä eteenpäin ratkaisuhakuises� pyrkimällä �ivistämään 
yhteistyötä jäsenistössä. SAUL-seurojen yhteisen hyvän rakentaminen oppimalla teiltä siltoja vahvistaen. 
Matkaamme yhdessä koh� loistavampia aikoja. Yhtenäisinä olemme vahvoja! 
 
 


